
 

 

 

 

 

 

Gemeente Weert  

T.a.v. College van Burgemeester en Wethouders  

Postbus 950  

6000 AZ WEERT 

 

Betreft:  Vragen met betrekking tot de gunning van het Discussiesysteem Raadszaal 

Weert op grond van Art. 40 RvO 

 

Weert, 10 april 2024 

 

Geacht college van Burgemeester en Wethouders, 

 

Op 29 maart jl. vernam De Weerter VVD uit DDL dat het college 80.000 euro uittrekt voor 

een nieuw Discussiesysteem in de raadszaal. Het college heeft de opdracht rechtstreeks 

gegund aan Foxx AV. Met deze gunning wijkt het college af van het inkoop- en 

aanbestedingsbeleid. Uitgangspunt is namelijk een meervoudig onderhandse procedure voor 

de inkoop van een nieuw Discussiesysteem.  

Het college draagt in haar B&W-besluit van 12 maart jl. diverse argumenten aan waarom van 

het inkoop- en aanbestedingsbeleid is afgeweken. De Weerter VVD kan op basis van deze 

argumenten om af te wijken ook ‘omdenken’ en dezelfde argumenten gebruiken in 

gunningscriteria bij een meervoudig onderhandse procedure waardoor alle geïnteresseerde 

bedrijven gelijke kansen krijgen om deze opdracht gegund te krijgen.  

1. De Weerter VVD vraagt zich af waarom het college de genoemde argumenten niet 

positief heeft geformuleerd en in de gunningscriteria bij een meervoudig onderhandse 

procedure heeft opgenomen, zoals bijvoorbeeld: 

o Mate waarin het bedrijf kan aantonen deze technische complexe vraagstukken te 

kunnen behandelen; 

o Mate waarin het bedrijf garant kan staan dat het discussiesysteem bedrijfszeker is 

voor de technische levensduur van 10 jaar; 

o Mate waarin het bedrijf verbinding kan maken tussen de verschillende onderdelen 

waarmee het discussiesysteem verbonden is; 

o Mate van ervaring van het bedrijf in de technische complexiteit van de opdracht. 

 

2. Tevens vraagt De Weerter VVD zich af wat de verdere gang van zaken is bij bezwaar 

door een marktpartij tegen het besluit van het college, zoals opgenomen in de paragraaf 

kanttekening en risico van het college-voorstel.  



 

 
Alvast dank voor uw reactie en met vriendelijke groet,  
 

 

Lilian van Grimbergen  

Raadslid De Weerter VVD 

 


